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CUSHIONS & FABRICS

EN   CUSHIONS YOU CAN LEAVE OUTDOORS

DEDON relies on some of the world’s most advanced textile technologies to create cushions you can 
leave outside. Our high-quality materials are UV-resistant and specially treated to be splashresistant, all 
with no loss of comfort. The foam cores, created exclusively for DEDON, and synthetic fiber padding are 
surrounded by a water-repellent, breathable, spun-bonded wrap. After a rain shower, allow your cushions 
to dry so as to protect them from mold stains. We recommend storing your cushions for the winter or 
when not in use for long periods, and using DEDON covers to keep them at their best. Before storing, 
make sure the cushions are completely dry. Our materials meet the highest standards of quality for 
outdoor usage. All fabrics are easy to maintain.

DRY+ CUSHION CONSTRUCTION
Dry+ cushions offer enhanced rain protection. Cushion cores are wrapped in an interlayer with a very high 
water-repellent rating of 10,000 mm. The special construction of the cushions ensures a very fast drying 
process. All fabrics are specially treated to be stain- and water-repellent. Dry+ cushions are available for 
any collections accompanied by this icon:

DE   KISSEN, DIE DRAUSSEN BLEIBEN KÖNNEN

DEDON setzt die weltweit modernsten Materialien und Herstellungsverfahren ein, damit Ihre Kissen 
auch mal draußen bleiben können. Dank einer speziellen Ausrüstung unserer hochwertigen Stoffe, sind 
diese spritzwassergeschützt und UV-beständig, ohne sich deshalb weniger komfortabel anzufühlen. 
Der speziell für DEDON hergestellte Schaumstoffkern und die Kunstfaserpolsterung werden durch einen 
wasserabweisenden und gleichzeitig atmungsaktiven Spinnvliesstoff umhüllt. Lassen Sie Ihre Kissen 
nach einem Regenschauer trocknen, um sie vor Stockflecken zu schützen. Lagern Sie Ihre Kissen im 
Winter oder wenn Sie sie über längere Zeit nicht nutzen im Innenbereich. Am schönsten bleiben die 
Kissen, wenn Sie sie mit DEDON-Hussen abdecken. Stellen Sie vor dem Verstauen und Abdecken 
sicher, dass die Kissen vollständig trocken sind. Unsere Materialien sind pflegeleicht und entsprechen 
den höchsten Qualitätsstandards für die Nutzung im Freien. 

DRY+ KISSENKONSTRUKTION
Dry+ Kissen bieten durch eine stark wasserabweisende innere Hülle mit einer Wassersäule von 
10.000 mm einen erweiterten Wetterschutz. Die spezielle Konstruktion der Kissen sorgt dabei für eine 
noch schnellere Trocknung. Der Stoff ist so behandelt, dass er schmutz- und wasserabweisend ist. 
Die Dry+ Kissenkonstruktion ist erhältlich für alle Kissen, die mit folgendem Icon gekennzeichnet sind:  

FABRIC STYLES TO PLAY WITH

Each of the fabric styles in this catalog has a distinctive weaving structure that gives it a look and feel all 
its own. While any one of these fabrics is an ideal covering for cushions large or small, it’s the opportunity 
to combine them that makes the DEDON collection so special. Play with textures. Mix the summerly 
lightness of NATURA with the robustness of ATRIUM. Create subtle differences of shade by working with 
multiple fabric structures in the same color. The flexibility and creativity long associated with the finest 
indoor fabrics can now be enjoyed under the open skies.

STOFFVARIATIONEN BIETEN ABWECHSLUNG

Jede der Stoffvarianten in diesem Katalog hat ihre eigene unvergleichliche Webstruktur und damit einen 
ganz einzigartigen Look & Feel. Während sich jeder unserer Stoffe perfekt als Bezug für unsere Kissen 
eignet, egal ob klein oder groß, sind es insbesondere die vielfältigen Kombinationsmöglichkeiten der Stof-
fe untereinander, die die DEDON-Stoffkollektion so attraktiv machen. Spielen Sie mit den Texturen, etwa 
indem Sie die sommerliche Frische von NATURA mit der Robustheit von ATRIUM kombinieren. Schaffen 
Sie subtile Farbnuancen, indem Sie mit unterschiedlichen Strukturen in der gleichen Farbwelt arbeiten. 
Freuen Sie sich, dass Sie unter freiem Himmel ebenso abwechslungsreich und kreativ sein können, wie 
Sie es von den feinsten Indoor-Stoffen gewohnt sind. 

DRY+ CUSHION CONSTRUCTION
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FABRICS OVERVIEW

685
terracotta

683
ash

684
nori

682 
beech

MAR Made of a blend of colored yarns in a basket weave, MAR is available in four colors, each one rich and complex.M
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650 
off white

651 
sand

648
umbra

647
flax

649
ebony

LINEN is an exceptionally comfortable fabric with a natural look and feel and a contemporary color palette.
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warm gray
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663 
terracotta

661 
sand

664 
dark turquoise

662 
gray

660 
beige

TWIST Woven from fine twisted yarn, TWIST is a fresh, cool fabric with depth, structure and a lively color effect.T
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CATEGORY B

677
Patio140

679
Patio550

681
Patio970

680
Patio370

678
Patio450

676
Patio110

675
Patio220

PATIO BY KVADRAT With its subtle woven structure, PATIO by Kvadrat® stands out for its softness and exceptional color vibrancy.
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709
terra

707
shale

708
teal

706
drift

GLAN A thick and hearty fabric, available in four colors, GLAN is distinguished by its inviting 3D woven structure. FABRIC CAREG
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shore

DUNE Soft and inviting, this fabric's chunky yarns are spun with 50-percent recycled post-industrial 
fibers in a mix of colors, ensuring each yarn is unique.
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695
straw

PUNO This thick and pleasing fabric gets its natural appearance through the use of 50-percent 
recycled post-industrial fibers, which convey both depth and richness of tone.
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CATEGORY C 

814 
Atrium451

813 
Atrium781

812 
Atrium901

EXCLUSIVE FOR DEDON

816
AtriumD11

811
AtriumD13

815
Atrium351

ATRIUM BY KVADRAT With its subtle woven structure, ATRIUM by Kvadrat® stands out for its softness and exceptional color 
vibrancy.

810 
Atrium201
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478 
ash

475 
marengo

473
juniper

474 
dark gray

480 
laurel

476 
marsala

472 
taupe

471 
off white

NATURA A Light, soft, summerly fabric in a strié weave, NATURA has a cotton-like touch and carries color beautifully.

CATEGORY A 
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white
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477
garnet

479
pomelo

481
mandarine
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QUALITY

IMPRINT

EN   BEST REASONS FOR CHOOSING DEDON

PRODUCED IN OUR OWN FACILITIES
The manufacturing of both DEDON Fiber in Germany and DEDON furniture in the Philippines take 
place in our own production facilities. This is unique in the outdoor furniture industry and ensures that 
fine craftsmanship is combined with innovative technology. DEDON‘s master weavers in the Philip-
pines use ultra-strong fibers from our own DEDON production. For our contract partners, in-house 
production also means special opportunities for customization.

WORLD‘S BEST FIBER
No matter if it‘s desert wind, salt water or frost, DEDON Fiber is tested against all weather conditions 
and for 10 years‘ UV resistance. Produced in Germany by our team of specialists, it is unrivaled for 
strength, color fastness and longevity. And because DEDON Fiber is developed entirely in-house, we 
are able to work with designers to create innovative solutions, including unique colors, textures and 
profiles.

THE RIGHT MATERIAL FOR EVERY SETTING
Specialists in outdoor living spaces of all kinds, DEDON selects the right material for every setting, 
from covered terraces to exposed poolsides to sandy beaches to wild nature. That‘s why, in addition
to the world‘s best fiber, we work with highest-quality teak, aluminum, woven textiles, ceramics and 
upholstery, all manufactured with passion for excellence.

Project Management & Execution Jan Janecki; Creative Direction Chloé Sos; Art Direction Clas Lenze; Production Cornelia Drews; Copy & Master Data Management Sybille Korn;
Copy Luisa Homann; 3D-Rendering sooii GmbH, deluma; Digital Imaging Hanse Repro; Print Beisner Druck GmbH & Co. KG

DE   DIE BESTEN GRÜNDE FÜR DEDON

EIGENE PRODUKTION
Sowohl die Herstellung der DEDON Faser in Deutschland als auch die Möbelproduktion auf den Philippinen
findet in eigenen Produktionsstätten statt – dies ist einzigartig in der Outdoor-Möbel-Branche. Handwerks-
kunst verbindet sich mit innovativer Technik – die DEDON Meisterflechter auf den Philippinen verwenden 
hochbelastbare Fasern aus der eigenen DEDON Produktion. Für unsere Objektpartner schafft die Produktion 
im eigenen Werk auch besondere Möglichkeiten für die Entwicklung individueller Farb- und Flechtvariationen.

DIE WELTBESTE FASER
Egal ob Wüstenwind, Salzwasser oder Frost – die DEDON-Faser ist gegen alle Witterungen und auf zehn 
Jahre UV-Beständigkeit getestet. Die in Deutschland von unserem Spezialistenteam hergestellte Faser ist in 
Sachen Festigkeit, Farbbeständigkeit und Langlebigkeit konkurrenzlos. Und weil wir bei DEDON unsere Fa-
sern komplett im eigenen Hause entwickeln lassen, können wir in Zusammenarbeit mit unseren Designern 
innovative Lösungen entwickeln – einschließlich neuer Farben, Oberflächen und Faserprofile.

DIE RICHTIGEN MATERIALIEN FÜR JEDE UMGEBUNG
Als Spezialisten für alle Bereiche des Outdoor Living setzen wir bei DEDON auf die richtigen Materialien für 
jedes Umfeld, von der schattigen Terrasse bis zur prallen Sonne eines Poolbereichs, vom feinen Sandstrand 
bis zur wilden Naturlandschaft. Deshalb verwenden wir nicht nur die weltbeste Faser, sondern setzen auch 
ausschließlich Teakholz, Aluminium, Webtextilien, keramische Materialien und Polsterungen von höchster 
Qualität ein, die mit leidenschaftlichem Qualitätswillen gefertigt wurden.

SUSTAINABILITY
It is DEDON‘s corporate philosophy to create furniture and accessories of such high quality that they 
need never be thrown away. Produced in our environmentally-sound facilities in Northern Germany, 
DEDON Fiber is 100% recyclable and free from pollutants and heavy metals. In addition DEDON 
incorporates recycled materials into our products whenever feasible.

DESIGN 
DEDON collaborates with the world‘s top designers, from famous names to rising stars, on collections 
that consistently win the most prestigious design awards. Our in-house research and development 
department is able to work closely with each designer on solutions and innovations that make all the 
difference in terms of quality, function and style.

GLOBAL REACH
Distributed in more than 80 countries, with showrooms and sales office around the world, DEDON is a 
global company with a global mindset. We travel the world  -- with furniture and our team  -- as part of 
our ongoing adventure, and no island or secret hideaway is too remote for us. Wherever our contract 
partners have projects to undertake, DEDON is available and ready to help.

NACHHALTIGKEIT
Es ist Teil der Unternehmensphilosophie von DEDON, dass wir Möbel und Accessoires von so hoher Quali-
tät fertigen, dass sie ein Leben lang halten. Die DEDON-Faser, die in unserer umweltverträglich arbeitenden 
Produktionsstätte in Norddeutschland hergestellt wird, ist zu 100% recycelbar und frei von Schadstoffen 
und Schwermetallen. Darüber hinaus setzen wir bei der Herstellung unserer Produkte so oft wie möglich 
recycelte Materialien ein.

DESIGN 
DEDON arbeitet mit Top-Designern aus aller Welt zusammen, vom Designer mit großem Namen bis 
zum aufstrebenden Jungdesigner. So entstehen Kollektionen, die immer wieder die prestigeträchtigsten 
Designpreise gewinnen. Dabei arbeitet unsere hauseigene Entwicklungsabteilung eng mit den Designern 
zusammen, um so Lösungen und Innovationen zu schaffen, die sich in Qualität, Funktionalität und Stil 
entschieden absetzen.

GLOBALE VERFÜGBARKEIT
Mit seinem in über 80 Ländern tätigen Vertrieb sowie Showrooms in aller Welt ist DEDON ein globale 
agierendes Unternehmen. Unsere Abenteuer führen uns – samt Möbeln und Team – kreuz und quer über 
den Planeten. Dabei ist uns keine Insel und kein versteckter Winkel zu entlegen. Wo auch immer unsere 
Objektpartner ihre Projekte abwickeln, ist DEDON zur Stelle und unterstützt sie gern.
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